
RM 0052-5-34/10
PROTOKÓŁ Nr 34/10

z XXXIV Sesji Rady Miejskiej
V kadencji w Piotrkowie Kujawskim

odbytej w dn. 25  maja 2010 roku.

Ad. 1 - 5 
– otwarcia XXXIV sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dokonał

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Piotr Siutkowski; 

– w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych 
– quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Piotr Siutkowski;
– na sekretarza XXXIV sesji powołany został radny, Pan Marian Stramowski;

– Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Piotr  Siutkowski  zaproponował  zmianę  porządku  obrad 

poprzez dodanie dwóch projektów uchwał w punkcie 6 d) uchwały Nr XXXIV/188/10 w sprawie 

przystąpienia  Miasta  i  Gminy  Piotrków  Kujawski  do  realizacji  projektu  pn.  „Program 

Indywidualizacji Procesu Nauczania i Wychowania uczniów klas I – III Szkół Podstawowych w 

Województwie Kujawsko – Pomorskim, w ramach poddziałania 9.1.2. „Wyrównywanie szans 

edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszenie różnic w 

jakości usług edukacyjnych”, Działania 9.1. „ Wyrównywanie szans edukacyjnych i zapewnienie 

wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w systemie oświaty”. Priorytetu IX „Rozwój 

wykształcenia i kompetencji w regionach”, Programu operacyjnego Kapitał Ludzki, finansowany 

ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego.; w punkcie 6 e) 

uchwały Nr XXXIV/189/10 zmieniającej uchwałę Nr XV/80/08 Rady Miejskiej w Piotrkowie 

Kujawskim z dnia 4 lipca 2008 r. w sprawie przystąpienia Miasta i Gminy Piotrków Kujawski do 

realizacji  projektu  w  ramach  Priorytetu  XII  Promocja  Integracji  Społecznej.  Działania  7.1. 

Rozwój  i  upowszechnianie  aktywnej  integracji  przez  ośrodki  pomocy  społecznej  Programu 

Operacyjnego Kapitał  Ludzki.  Porządek obrad po zmianach  został  przyjęty jednogłośnie  (14 

radnych opowiedziało się za jego przyjęciem), 

– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (14 radnych opowiedziało się za jego 

przyjęciem).

Ad. 6 a 

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim odczytał projekt 

uchwały  Nr  XXXIV/185/10  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu 

Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych oraz  Przeciwdziałania  Narkomanii  dla 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2010 rok. 

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, iż do wydatków zawartych w preliminarzu będącym załącznikiem 

do uchwały przyjmującej w/w program dokonano zmian. Dołożono 30.000 zł na wspieranie imprez 
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rozrywkowo – sportowo – rekreacyjnych, propagujących zdrowy styl życia.

- Pan Remigiusz Góralczyk – Radny Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim zapytał skąd wzięły 

się te pieniądze?

- Pani Jolanta Zalesińska – Skarbnik Miasta i Gminy Piotrków Kujawski wyjaśniła, iż wcześniej 

szacowano, że wpływy z korzystania  z  zezwoleń  na sprzedaż alkoholu będą mniejsze.  Obecnie 

wiadomo już, że pieniędzy tych będzie więcej i dokonuje się ich zwiększenia. Nie można pieniędzy 

z tego źródła wydać na nic innego, jak tylko na propagowanie zdrowego stylu życia bez alkoholu 

oraz profilaktykę przeciwalkoholowo – narkotykową i sprawy związane z tymi zjawiskami, które 

ściśle określa ustawa o przeciwdziałaniu alkoholizmowi.

-  Pan  Wiesław Lisiecki  –  Radny Rady Miejskiej  w Piotrkowie  Kujawskim zapytał  czy z  tych 

pieniędzy nie można zakupić np. koszulek dla drużym sportowych?

- Pan Jarosław Waszak – Sekretarz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski odpowiedział, iż nie można. 

Wydatki  z  tego  funduszu  muszą  mieć  przeznaczenie  masowe,  nie  można  ich  skierować  na 

konkretną drużynę.

Radni  przystąpili  do  głosowania.  13  Radnych  opowiedziało  się  za  przyjęciem  uchwały  Nr 

XXXIV/185/10, 1 Radny wstrzymał się od głosu, głosów przeciwnych nie było. Uchwała została 

przyjęta.

-  Pan   Piotr  Siutkowski  –  Przewodniczący Rady Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim odczytał 

projekt uchwały Nr XXXIV/186/10 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy z Powiatem 

Radziejowskim o udzielenie pomocy finansowej w 2010 roku. 

- Pani  Arleta  Petek – Radna Rady Miejskiej  w Piotrkowie Kujawskim zapytała  jaki  jest  wkład 

finansowy Powiatu w remont drogi Nr 2590C, o której mówi niniejsza uchwała?

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrza  Miasta i  Gminy Piotrków Kujawski  odpowiedział,  iż 

całkowity koszt remontu tej drogi to około 2.000.000 zł

- Pani Arleta Petek – Radna Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim zapytała dlaczego gmina 

wciąż  dokłada do remontu  dróg powiatowych a nie  remontuje  własnych. Wymieniła  kilka ulic, 

które  są  w  fatalnym  stanie,  m.in.  ul.  Targowa,  ul.  11  Listopada,  gdzie  głębokość  dziur  sięga 

powyżej  30  cm i  jest  ich  tak  wiele,  że  nie  sposób ich  ominąć.  Poprosiła  przy okazji  głosu  o 

zasypanie tych dziur czymkolwiek, jeśli nie można ich załatać w należyty sposób. Dodała, iż nie 

chciałaby być źle  zrozumiana,  jakoby nie chciała  partycypacji  gminy w kosztach remontu drogi 

powiatowej znajdującej się w granicach naszej gminy. Niemniej jednak jej zdaniem sami na swoim 

terenie musimy nieco więcej robić w sprawach remontów dróg.

- Pan Grzegorz Woźniak – Radny Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim powiedział, iż nie może 

zrozumieć dlaczego dokładamy wciąż do remontu dróg przejezdnych, w dość dobrym stanie a nie 
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remontujemy własnych, w o wiele gorszym stanie.

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski powiedział, iż jeśli 

chodzi o remont nawierzchni ul. 11 Listopada to obecnie niegospodarne byłoby jego wykonanie z 

uwagi na fakt, iż w przyszłości będą tam robione przyłącza wodociągowe. Prawdopodobnie remont 

ten zostanie wykonany jedynie na odcinku od ul. Włocławskiej do posesji Pana Kujawy.

Radni  przystąpili  do  głosowania.  14  Radnych  opowiedziało  się  za  przyjęciem  uchwały  Nr 

XXXIV/186/10. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

-  Pan   Piotr  Siutkowski  –  Przewodniczący Rady Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim odczytał 

projekt uchwały Nr XXXIV/188/10 w sprawie przystąpienia Miasta i Gminy Piotrków Kujawski do 

realizacji projektu pn. „Program Indywidualizacji Procesu Nauczania i Wychowania uczniów klas I 

– III Szkół Podstawowych w Województwie Kujawsko – Pomorskim, w ramach poddziałania 9.1.2. 

„Wyrównywanie szans  edukacyjnych uczniów z  grup o utrudnionym dostępie  do edukacji  oraz 

zmniejszenie  różnic  w  jakości  usług  edukacyjnych”,  Działania  9.1.  „  Wyrównywanie  szans 

edukacyjnych  i  zapewnienie  wysokiej  jakości  usług  edukacyjnych  świadczonych  w  systemie 

oświaty”.  Priorytetu  IX  „Rozwój  wykształcenia  i  kompetencji  w  regionach”,  Programu 

operacyjnego Kapitał Ludzki, finansowany ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego 

Funduszu Społecznego.

-  Pani  Jolanta  Zalesińska  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy Piotrków Kujawski  wyjaśniła,  iż  jest  to 

uchwała  intencyjna.  Jednostką  realizująca  będzie  ZE-AS.  Program,  o  którym  mówi  niniejsza 

uchwała to sfinansowanie przez Urząd Marszałkowski zajęć wyrównawczych dla dzieci w szkołach 

podstawowych, m.in. będą to zajęcie logopedyczne i matematyczne. 

Radni  przystąpili  do  głosowania.  14  Radnych  opowiedziało  się  za  przyjęciem  uchwały  Nr 

XXXIV/186/10. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

-  Pan   Piotr  Siutkowski  –  Przewodniczący Rady Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim odczytał 

projekt  uchwały  Nr  XXXIV/189/10  zmieniającej  uchwałę  Nr  XV/80/08  Rady  Miejskiej  w 

Piotrkowie Kujawskim z dnia 4 lipca 2008 r. w sprawie przystąpienia Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski do realizacji projektu w ramach Priorytetu XII Promocja Integracji Społecznej. Działania 

7.1.  Rozwój  i  upowszechnianie  aktywnej  integracji  przez  ośrodki  pomocy społecznej  Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki.

Radni  przystąpili  do  głosowania.  14  Radnych  opowiedziało  się  za  przyjęciem  uchwały  Nr 

XXXIV/186/10. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

-  Pan   Piotr  Siutkowski  –  Przewodniczący Rady Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim odczytał 
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projekt uchwały Nr XXXIV/187/10 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i 

Gminy Piotrków Kujawski na rok 2010. 

- Pani Jolanta Zalesińska – Skarbnik Miasta i Gminy Piotrków Kujawski wyjaśniła, iż zmiany w 

budżecie polegają m.in. na: 1) gmina otrzymała zwrot części podatku akcyzowego na zakup oleju 

opałowego dla rolników. 2) gmina przystępuje do zadania „zakup tablic interaktywnych dla klas I – 

III szkół podstawowych”, 3) otrzymaliśmy dotację 162 tys. zł na realizację programu „Aktywni na 

Start”.

- Pan Jarosław Waszak – Sekretarz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski wyjaśnił, iż ze środków z 

programu unijnego można było zakupić tablice interaktywne, jednak w niewielkiej ilości, bo trzy 

sztuki,  czyli  po  jednej  dla  każdej  ze  szkół.  Warunki  okazały  się  jednak  korzystniejsze  i 

postanowiliśmy zakupić  przy dołożeniu  niewielkiej  ilości  środków 13 tablic,  po trzy dla  SP w 

Dębołęce i SP w Byczu oraz 7 dla SP w Piotrkowie Kujawskim. Wkład naszej gminy to 25 % 

całości. Zakupu dokonuje Urząd Marszałkowski.

Radni  przystąpili  do  głosowania.  14  Radnych  opowiedziało  się  za  przyjęciem  uchwały  Nr 

XXXIV/186/10. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 7

- Pan Tomasz Paradziński – Radny Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim zgłosił interpelację na 

temat przekazania do Powiatu informacji na temat konieczności remontu drogi w kierunku Nowej 

Wsi (obok posesji Pana Ozdowskiego), są tam dwie ogromne dziury.

-  Pani  Arleta  Petek  –  Radna  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim  zgłosiła  następujące 

interpelacje: 1) na temat zaproszenia na kolejną sesję Komendanta Powiatowego Policji 2) na temat 

złego parkowania autobusów szkolnych na ul. Słonecznej.

Ad.8

- Pan Remigiusz Góralczyk – Radny Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim zadał następujące 

pytanie  Panu  Marianowi  Stramowskiemu  –  Przewodniczącemu  Komisji  Rolnictwa  i  Ochrony 

Środowiska: Dlaczego w tym roku zapadła decyzja uniemożliwiająca komukolwiek poza członkami 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska uczestniczyć w posiedzeniu komisji dotyczącej podziału 

kamienia na remonty dróg gminnych?

- Pan Marian Stramowski odpowiedział, iż członkowie komisji zadecydowali o tym wspólnie. 

-  Pan  Wiesław Lisiecki  –  Radny Rady Miejskiej  zapytał:  Gdzie  jest  zapisane,  że  ktoś  ma być 

zapraszany na posiedzenie komisji w tej sprawie?

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski powiedział, iż plany 

pracy komisji cała Rada Miejska zatwierdzała wspólnie. Tylko jedna komisja – Komisja Rolnictwa 
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i Ochrony Środowiska miała w planie pracy zawarty punkt dotyczący podziału kamienia na remonty 

dróg. Skoro wówczas nikt nie protestował to tym bardziej teraz nie powinno wydawać się nikomu 

dziwne kto ten kamień dzielił. 

Pan  Burmistrz  poprosił  wszystkich  o  pomoc  w  zbiórce  darów  dla  powodzian,  m.in.  środków 

czystości,  żywności,  zboża itp.  Zebrane dary zobowiązał  się dostarczyć na wyznaczone miejsce 

organizując darmowy transport.

Ad. 9
– Pan Piotr Siutkowski po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

Zamknięcie XXXIV sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14.30

Na tym protokół zakończono.
Protokołowała Joanna Zientkiewicz:
                         ...............................                                 Sekretarz XXXIV sesji RM:
                                                                                                Marian Stramowski
                                                                                           .........................................
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